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      KEY FEATURES
• One Way Flight from 
      [Santorini to Athens]
• Michelin Restaurant
      (Athens)
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ROMANTIC

Assemble in KLIA International Airport for flight to Athens, the capital and largest city of 
Greece. 

DAY 1 KUALA LUMPUR - ATHENS 
(Meals On Board)

Upon arrival, begin your half-day city tour to attractions like Syntagma Square and 
Greek parliament building. Syntagma Square, which means constitution square, is 
located in the centre of Athens and remains as the public transportation hub in the city. 
Thereafter, head to the Monument of the Unknown Soldier, guarded by Evzones in 
their present-day ceremonial uniform, and make a photo stop at the spectacular 
Panathenaic Stadium, home to the first modern Olympic Games in Athens in 1896. 
Relax in your tour bus as we continue the city tour to see the Temple of Olympian Zeus, 
the Academy, and the National Library.
Hotel: Novotel Athens or similar 

DAY 2 ATHENS 
(Meals On Board / Dinner)

Depart for Kalambaka. Kalambaka is a charming town in central Greece that beckons 
with its unique blend of natural beauty and cultural richness. Travel through a scenic 
landscape of rocky and green valleys, little towns to reach UNESCO World Heritage Site, 
Meteora. Meteora is a special place to visit, surrounded by huge pinnacles on the top 
which stand traditional monasteries. Visit two different Meteora monasteries where 
you will witness breathtaking views of the magnificent landscape. 
Hotel: Divani Meteora or similar

(Breakfast / Lunch / Dinner)

DAY 3 ATHENS - KALAMBAKA

After breakfast, return to Athens, Visit the UNESCO World Heritage site, the Acropolis of 
Athens to witness the timeless Parthenon, explore the Propylaea, on Acropolis Hill, 
visualize the Golden Age of Athens with the ruins of the Propylaea, Temple of Athena 
Nike and the iconic Parthenon that still stands imposingly at the centre of the ancient 
complex. 
Hotel: Novotel Athens or similar 

(Breakfast / Dinner)

DAY 4 KALAMBAKA - ATHENS

Today, transfer to the port of Piraeus to take a fast ferry ride to the island of Mykonos. 
Mykonos represents the sea, the sky, the sun, the fun, the charm, the harmony, the 
hospitality on every visitor's mind.  Upon arrival in Mykonos, begin your island tour 
starting from Ano Mera where its main square features traditional cafes and 
restaurants, a marble fountain and the Monastery of Panagia Tourliani. Proceed to the 
famous beaches of Kalafatis and Platis Gialos. Next, stop by Mykonos Town to visit 
Alefkantra, an 18th-century district known as Little Venice. This afternoon, enjoy a 
seafood platter lunch. Spend the rest of the day at leisure. Explore its famous 
windmills, the church of Panayia Paraportiani and stroll along the charming narrow 
alleys.
Hotel: San Antonio Summerland or similar

DAY 5 ATHENS - MYKONOS 
(Breakfast / Seafood Platter Lunch)

Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.



DAY 7 SANTORINI

Today, Drive to the picturesque village of Megalochori. Head up to Prophet Elias, the 
highest point of the island. From there, you can get an incredible view over the island, 
the caldera and neighbouring island. See the Black Beach of Perissa and Red Beach, 
where you can enjoy the unique landscape of red and black volcanic rocks from the 
headland. Lastly, make a stop at Pygros, the former capital of Santorini and 
best-preserved medieval settlement on the island, and admire the churches and views. 
Head to a local winery for wine tasting and learn about some of the famous wines 
produced in Santorini. In the evening, visit the gorgeous cliff-top Oia Village for a 
breathtaking view of the technicolour cliffs, houses and surrounding beaches. Oia, 
beloved by artists, newly-wed couples and tourists, is the ideal Santorinian village 
known for its incredible sunset views. Stroll along the charming road with cliffs on one 
side and endless sea views on the other.
Hotel: Novotel Athens or similar 

(Breakfast)

DAY 8 SANTORINI - ATHENS 

Today, take a short domestic flight back to Athens. If time permits, enjoy shopping in 
Plaka. The charming streets for a unique shopping experience, where traditional Greek 
crafts and local treasures await amidst the historic surroundings. Tonight, enjoy a 
Michelin dinner in a local restaurant. 
Hotel: Novotel Athens or similar 

(Breakfast / Michelin Dinner)

If time permits, of course there is always last-minute shopping before bidding farewell 
to Athens as you transfer to the airport for your flight home.

(Breakfast / Meals on Board)

DAY 9 ATHENS - KUALA LUMPUR

DAY 10 ARRIVE KUALA LUMPUR
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Cappadocia, a semi-arid region 
in central Turkey, is known for its 
distinctive “fairy chimneys,” tall, 
cone-shaped rock formations 
clustered in Monks Valley, 
Göreme and elsewhere.

Derinkuyu is an ancient 
multi-level underground city 
near the modern town of 
Derinkuyu in Nevşehir Province, 
Turkey, extending to a depth of 
approximately 85 metres. It is 
large enough to have sheltered 
as many as 20,000 people 
together with their livestock and 
food stores.

Deriving from springs in a cliff 
almost 200 m high overlooking 
the plain of Cürüksu in 
south-west Turkey, calcite-laden 
waters have created an unreal 
landscape, made up of mineral 
forests, petrified waterfalls and a 
series of terraced basins given 
the name of Pamukkale (Cotton 
Palace).

Explore the Grand Bazaar, the 
largest and oldest shopping 
center in Instanbul, founded 
during the Ottoman Empire. 
With a local guide to help you, 
wander the 4000 shops and 
immerse yourself in a truly 
authentic experience of Turkish 
culture.

1
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The Blue Mosque in Istanbul, 
also known by its official name, 
the Sultan Ahmed Mosque, is an 
Ottoman-era historical imperial 
mosque located in Istanbul, 
Turkey.
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Remarks:
 

Revisions, if any, in itinerary are subject to the Company’s Terms and Conditions.
In particular, the Customer is requested to note the following:
    Itinerary may be subject to change due to circumstances beyond the Company’s control.
    Accommodation in designated cities is subject to room availability.
    Sequence of itinerary may be subject to change. 
    Different tour groups may be merged.
    Proposed changes, if any, that are not accepted will be subject to the refund provisions 
    set out in the Terms and Conditions.

DAY 6 MYKONOS - SANTORINI 

After breakfast, transfer to the port to take a fast ferry ride to the romantic island of 
Santorini. Upon arrival, Starting from the higher cliffside in Firostefani, the 
mesmerizing walk along a serene path towards the main town of Fira the beautiful 
capital of Santorini. The narrow streets leading to picturesque neighborhoods that 
reveal the beauty of the town, will give you the chance to take many fairy tale-like 
photographs. 
Hotel: Aelia Luxury Suites or similar

(Breakfast / Lunch)

Mykonos Town 米克诺斯岛小镇

Sunset in Oia Village 观赏日落的伊亚小镇

Acropolis of Athens 帕台农神庙Mykonos Town 米克诺斯岛小镇

Sunset in Oia Village 观赏日落的伊亚小镇

Acropolis of Athens 帕台农神庙
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备注:
行程若更改，需受公司的条款与细则所约束。顾客尤其需注意以下事项:
    在公司无法控制的情况下，行程可能更改。
    指定城市的住宿需视客房供应情况而定。
    行程顺序可能更改。
    不同团体可能合并成一团。
    若有更改不被接受，需遵守条款与细则中的退款规定。

DAY 6 米克诺斯岛 - 圣托里尼

早餐后，送往海港搭乘快速渡轮到浪漫的圣托里尼岛。抵达后，您将从
菲罗斯特法尼的悬崖上徒步直达主城 - 费拉。沿着宁静的道路行 走，映
入眼帘的是一片崇高壮丽且广阔的景色，犹如催眠似的迷住您。这里有
许多商店、餐馆和咖啡馆，您可以在这里欣赏到壮丽的岛屿景观。

(早餐 / 午餐)

DAY 7 圣托里尼

今天，驾车前往风景如画的梅加洛赫里村。前往埃利亚斯先知，这是岛
上最高点。从那里，您可以欣赏到对岛屿、卡尔德拉和附近岛屿的令人
难以置信的景色。参观佩里萨的黑色海滩和红色海滩，您可以欣赏到火
山岩的独特景观，有红色和黑色的火山岩从岬角延伸出去。最后，停留
在皮格罗斯，这是圣托里尼的前首府，也是该岛上保存最完好的中世纪
定居点，欣赏教堂和美景。圣托里尼是希腊岛屿最好的葡萄酒出产地所
以今天我们将参观一间葡萄酒庄，让您可以自己品尝些葡萄酒。接着，
我们将带您到被世界旅游组织评为10佳观赏日落的伊亚小镇。从那俯视
色彩鲜艳的悬崖、房屋和周边的海滩。以迷人的日落风景而闻名的伊亚
小镇是许多艺术家、新婚夫妇和旅客理想的圣托里尼村庄典范。散步在
此路上，欣赏一边是悬崖，另一边是无边际的海景。

(早餐)

DAY 9 雅典 - 吉隆坡       

若时间允许，您可以享受最后一分钟的购物，再送往机场搭乘客机回返
吉隆坡。

(早餐 / 机上用餐)

DAY 8 圣托里尼 - 雅典

早餐后，享受美丽的圣托里尼，自由活动至集合时间搭乘短程航班回返
雅典。抵达后，如果时间允许，欣赏普拉卡的迷人街道，进行独特的购
物体验，在历史悠久的环境中，传统的希腊手工艺品和本地珍宝等待着
您。今晚，在当地一家米其林餐厅享受美食晚餐。

(早餐 / 米其林晚餐)

DAY 10 抵达吉隆坡
(机上用餐)

在吉隆坡国际机场集合，搭乘客机前往雅典。

DAY 1 吉隆坡 - 雅典
(机上用餐)

抵达后，展开市区观光游，游览宪法广场、希腊议会大厦和由身着传统
制服的埃夫佐尼士兵守卫的无名战士纪念碑。接着观赏1896年举行现代
第一届奥运会的帕那辛纳克体育场，是奥林匹克运动会的发源地之一, 探
索奥林匹亚宙斯神庙的遗址。这座神庙是为了纪念宙斯，始建于公元前6
世纪，但直到公元2世纪才完工。尽管只有一部分仍然保留下来，但它仍
然是雅典的重要古迹之一。

DAY 2 雅典  
(机上用餐 / 晚餐)

DAY 3 雅典 - 卡兰巴卡  

今天，前往卡兰巴卡是希腊中部的一个小镇，以其悬崖上的修道院而闻
名。这个地区以其独特的地形和壮观的自然景观而吸引游客。今天，让
我们一起探索令人惊叹的米特奥拉市。首先，您将参观2间修道院，著名
的悬崖建筑，雄踞于一座座拔地而起的巨大山岩的顶端，并了解到第一
批隐士和僧侣在黑暗时代的故事。在联合国教科文组织世界遗产米特奥
拉，您将在我们的带领下把最漂亮的景色尽收眼底。

(早餐 / 午餐 / 晚餐)

今天返回雅典，前往参观世界著名的古建筑杰作雅典卫城。屹立在白岩
石台上的卫城建于公元前447至438年间。这些独特的大师级文物汇集了
经典艺术的不同风格，同时对希腊的建筑和历史意义深远。观赏帕台农
神庙雅典卫城上最著名的建筑物之一是帕台农神庙，是为了纪念雅典娜
女神而建的。这座神庙是古典希腊建筑的杰出典范，尽管历经岁月，帕
台农神庙仍然是世界上保存最完好的古代希腊神庙之一。其巨大的离心
式柱廊和精湛的雕刻使其成为古代建筑的巅峰之作。

(早餐 / 晚餐)

DAY 4 卡兰巴卡 - 雅典  

今天，送往比雷埃夫斯港搭乘快速渡轮到米克诺斯岛。米克诺斯是希腊
爱琴海中的一个美丽小岛，以其传统的白色建筑、美丽的海滩和丰富的夜
生活而闻名。抵达米克诺斯岛后，从岛内陆的居住区上迈展开岛上游。岛
上主要的广场周围有传统的咖啡座和餐馆、大理石喷泉和贾特鲁尼阿尼
修道院。接着，游览两个著名的海滩--卡拉法蒂斯海滩和宽海海滩。下午
，享用海鲜拼盘午餐。下一站到米克诺斯岛小镇上步行，探索狭小的街
道、观赏闻名的风车、小威尼斯、帕拉波尔提亚尼教堂和圣尼古拉斯教
堂。余下的闲暇时间，您可尽情享受充满活力的夜生活。

(早餐 / 海鲜拼盘午餐)

DAY 5 雅典 - 米克诺斯 

Mykonos 米克诺斯岛windmills 风车

Meteora Monasteries 米特奥拉市

Mykonos 米克诺斯岛windmills 风车

Meteora Monasteries 米特奥拉市



Meteora monasteries 迈泰奥拉修道院

Kalafatis 卡拉法蒂斯海滩

Little Venice 小威尼斯

Little Venice is a charming part of 
Mykonos. The water lapping up on 
the building is reminiscent of Venice. 

Temple of Olympian Zeus 
奥林匹亚宙斯神庙 

Platis Gialos is a lively village and 
resort anchored by its namesake 
beach, a sandy stretch in a sheltered 
bay lined with waterfront bars, 
tavernas, and seafood restaurants. Fira town 费拉小镇

Fira is the capital of Santorini, a Greek 
island in the Aegean Sea. The 
Museum of Prehistoric Thira displays 
items from the destroyed Bronze Age 
settlement of Akrotiri, including wall 
paintings and ceramics.

Kalambaka

Athens

Mykonos

Santorini

GREECE

Kalambaka

Athens

Mykonos

Santorini

The miracle of Greece. Few 
kilometers northwest of the town of 
Kalabaka, the impressive rocks of 
Meteora are rising from the plains of 
Thessaly been one of the most 
amazing places in Greece.

Kalafatis in Mykonos is one of the 
most beautiful beaches on the island, 
where the golden sand and the clear 
blue waters create an idyllic 
landscape. 
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Mykonos Town 米克诺斯岛小镇

TOUR HIGHLIGHTS
旅游亮点

EXCLUSIVE EXPERIENCES
独特体验

• One Way Flight from [Santorini to 
  Athens] 内陆班机直飞从圣托里尼到雅典
• 2 Way High Speed Ferry [Athens to 
  Mykonos & Mykonos to Santorini]
  搭乘快速渡轮 [雅典至米科诺斯岛和米科
  诺斯岛至圣托里尼]
• Wine tasting in Santorini  
  圣托里尼葡萄酒庄
• Meteora Monasteries
  迈泰奥拉修道院
• Sunset views in Oia Village 
  伊亚村的日落美景

14 Meals Included
包含14餐

• 7 Breakfasts 早餐
• 3 Lunches 午餐
• 4 Dinners 晚餐

SPECIALTY MEAL 
特色餐点

• Seafood platter lunch in Mykonos
  海鲜拼盘午餐 
• Michelin Restaurant (Athens)
  在米其林餐馆享用晚餐

GREECE 
ATHENS
• Syntagma Square 宪法广场 
• Greek parliament building
  希腊议会大厦
• Monument of the Unknown Soldier
  无名战士纪念碑 
• Panathenaic Stadium
  帕那辛纳克体育场 
• Temple of Olympian Zeus 
  奥林匹亚宙斯神庙 
• Parthenon 帕台农神庙 
• Acropolis 雅典卫城 

KALAMBAKA
• Meteora Monasteries
  迈泰奥拉修道院

MYKONOS  
• Monastery of Panagia Tourliani 
  贾特鲁尼阿尼修道院  
• Kalafatis 卡拉法蒂斯海滩  
• Platis Gialos 宽海海滩 
• Mykonos Town 米克诺斯岛小镇 
• Little Venice 小威尼斯 

SANTORINI 
• Firostefani 菲罗斯特法尼
• Fira Town 费拉小镇
• Megalochori 梅加洛赫里村
• Prophet Elias 埃利亚斯先知
• Black Beach Of Perissa And
  Red Beach 黑色海滩和红色海滩
• Pygros 皮格罗斯
• Wine Tasting 葡萄酒庄
• Oia Village 伊亚小镇

• Athens - Novotel Athens or Similar 
• Kalambaka - Divani Meteora or 
  Similar
• Mykonos - San Antonio Summerland 
  or Similar
• Santorini - Aelia Luxury Suites or 
  Similar

All local 4* Hotel
全程入住当地四星级酒店

*Accommodation in designated cities is subject 
to room availability, and alternatives may be 
provided if necessary.

Mykonos Town 米克诺斯岛小镇


